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Vraag Antwoord

Op 9 februari 2017 is een principeverzoek ingediend.
Op 24 september 2019 heeft het college besloten tot medewerking aan een 
principe-verzoek om de bestaande situatie te legaliseren. De anterieure bijeenkomst
dateert van 20 november 2023. 

Op welk eerste moment is door de gemeente geconstateerd dat, dan wel was het bij
de gemeente voor het eerst bekend dat, de bestaande situatie waarschijnlijk niet in 
overeenstemming was met het geldende bestemmingsplan? 

De constatering is aanleiding geweest voor het principeverzoek. De constatering is 
eind 2016 gedaan, hetgeen heeft geleid tot het principeverzoek van 9 februari 2017. 

Tussen het indienen van het principeverzoek en de behandeling in de Raad is een 
periode van circa 4,5 jaar verstreken.

Welke redenen c.q. oorzaken liggen ten grondslag aan het tijdsverloop tussen het 
constateren van de “overtreding” en in elk geval tot aan voorleggen van de het 
raadsvoorstel? Graag toelichten omdat het ogenschijnlijk om een eenvoudige casus 
gaat.

Het heeft initiatiefnemer veel tijd gekost om met behulp van verschillende adviseurs 
tot een goed bestemmingsplan te komen met alle bijbehorende onderzoeken. 


